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Supervolební rok 2024 pokračuje
s osvědčenou značkou koalice STAČILO!

Volby ve dnech 7. a 8. června 2024 skončily úspěchem koalice
Stačilo!, když téměř 10 % hlasů voličů koalici zajistilo 2 posla-
necké mandáty v Europarlamentu – kromě osvědčené Kateřiny
Konečné bude zájmy ČR hájit i specialista na zdravotní právo
Ondřej Dostál. Takže jim oběma přejme hodně sil, bojovnosti
a nápadů ve prospěch celé ČR.

Zároveň se blíží druhé volby, které se uskuteční ve dnech 20.
a 21. září 2024, a to do Krajského zastupitelstva Středočeského
kraje. Volby do senátu, které proběhnou v prvním kole souběžně s krajskými volbami a v druhém kole o týden
později, se našeho senátního obvodu netýkají, proto se nadále budeme zaměřovat pouze na volby krajské.

Úspěch koalice STAČILO! je jasným důkazem, že je nutné levicové a vlastenecké síly spojovat, ne tříštit
jejich volební potenciál a vzájemně si ve volbách konkurovat, ale je třeba postupovat společně. Proto do kraj-
ských voleb ve Středočeském kraji vstupuje KSČM v koalici s dalšími stranami pod názvem STAČILO!
– SPOJENÁ LEVICE KSČM, ČSSD – České suverenity sociální demokracie, České strany národ-
ně sociální.

Tato koalice se představí s programem, na kterém se všechny její subjekty shodly a který by měl vést přede-
vším ke zlepšování života obyčejných lidí v kraji. S programem budou občané kraje včas seznamováni a bude
záviset jen na nich, zda se s ním skutečně seznámí, tedy zda si ho alespoň v základních bodech skutečně pře-
čtou a porovnají si ho s ostatními programy, nebo zda se dají opít rohlíkem stále opakovaných a nesplňovaných
slibů ze strany stávajícího vedení kraje.

A protože začíná období velkých prázdnin a období dovolených, přeji Vám všem, abyste následující 2 měsíce
využili hlavně k odpočinku a nabrání fyzických i duševních sil, které budeme v září všichni potřebovat k úspě-
chu v krajských volbách.

Mgr. Jiřina Humlová
předsedkyně OV KSČM Příbram
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K Zastupitelstvu v Příbrami
Musím se přiznat, že je pro mě stále obtížnější sledo-

vat zasedání Městského zastupitelstva Příbram,
to 20. ze dne 17. 6. 2024 nevyjímaje. Konec opět až
ve 22:25 a spousta planých nikam nevedoucích řečí.

Většina bodů programu se tentokrát týkala nakládání
s nemovitým majetkem, což pro nezasvěceného diváka
bývá pořádná nuda. Velká debata se rozvinula kolem
nabídky odkupu pozemků pro parkoviště v Orlově, pro-
tože se jedná o investici v rozsahu 30 mil. Kč (15 mil.
Kč za pozemky, 15 mil. Kč odhadované náklady na stav-
bu). Že je takové parkoviště potřeba, není sporné, proto-
že má sloužit jako výchozí bod pro turisty do Brd, kteří
dosud parkují okolo konečné linky MHD 505, a dělá to
problémy nejen autobusům, ale i samotným návštěvní-
kům Brd. Celá debata nakonec skončila usnesením, že
zastupitelstvo bere nabídku na vědomí a ukládá Radě
města dále jednat podle připravovaných zásad pro jedná-
ní s developery. Takže to určitě nebyla poslední debata
na dané téma.

S nemovitostmi souvisel i bod č. 11, který se zabýval
daní z nemovitých věcí na území města od 1. 1. 2025,
a to aktualizace obecně závazné vyhlášky. Po dlouhém
dohadování, jestli mají být zavedené nějaké výjimky pod-
le místa, kde se nemovitosti nacházejí, nakonec bylo
konstatováno, že pro výjimky se nedá stanovit nějaké

Útoky na Kateřinu Konečnou
Po skončení voleb do Evropského parlamentu, který

skončil přes všechny útoky úspěchem pro koalici STA-
ČILO!, se začaly množit útoky na Kateřinu Konečnou,
že se tolik snažila výhradně pro své osobní obohacení,
že jí vůbec nejde o věc.

Musím říci, že mě to strašně uráží. Katka Konečná si
je velmi dobře vědoma toho, že další existence KSČM je
závislá především na státním příspěvku na činnost poli-
tických stran, který se odvíjí od výsledků ve volbách.
KSČM nemá bohaté sponzory, kteří by jí cpali peníze
horem dolem s vidinou, že se jim to bohatě vrátí zpátky,
a� už ve veřejných zakázkách, nebo v příznivě nastave-
ných daňových úlevách, jimiž se dotované strany rády
z veřejných peněz odvděčí. A hradit celou činnost KSČM
jen z příspěvků členů je fakticky neudržitelné.

Není žádným tajemstvím, že K. Konečná několikrát
navrhovala, aby si poslanci Europarlamentu snížili
vlastní platy na polovinu. I když to nikdy neprošlo, pro-
tože většina europoslanců, včetně těch z ČR, se skuteč-
ně stará o své vlastní příjmy, je to jasným důkazem,
že Katce nejde jen o vlastní prebendy. Navíc po celé Čes-
ké republice podporuje několik samoživitelek, např.

univerzální pravidlo, kdy pro ni je a kdy
není důvod, a proto nebyly žádné výjimky
odsouhlaseny a pro celé město i nadále platí jediný koe-
ficient 2.

Poměrně velkou debatu jsem očekávala k bodu 12) –
hospodaření města v r. 2023 a závěrečný účet za r.2023.
V tomto případě se však žádná velká debata nekonala,
zastupitelé se spokojili se závěry auditu, který konstato-
val, že hospodaření města je v podstatě bez rizik na do-
pady hospodaření do budoucnosti. To je pro obyvatele
města dobrá zpráva.

Poslední bod, o kterém se chci zmínit, je doplněný bod
č. 20 – memorandum o vzájemné spolupráci mezi městem
a firmou STAVUS a.s. ohledně možné realizace Centra
sociálních služeb Čertův pahorek, které by mohlo vyře-
šit problém nepřizpůsobivých obyvatel ubytoven. Koali-
ce Spolu a Šance pro Příbram opět nezklamaly, když za-
ujaly stanovisko, že memorandum nepatří zastupitel-
stvu, že je to věc Rady. Tenhle alibismus se mi opravdu
nelíbí. Vždy� problém Zdabořských ubytoven hýbe měs-
tem hodně dlouhou dobu, opozice se však rozhodla, že se
tím hodlá zabývat jen tehdy, až bude na stole konečné
řešení. Taky přístup k problému, který trápí řadu oby-
vatel. Prostě „Rado, starej se“ a my se zapojíme až
v konečném řešení. Mgr. Jiřina Humlová

trvanlivými potravinami, jednu i v Příbrami, a nikde to
neroztrubuje, protože to považuje za svoji samozřejmou
povinnost. Kromě toho jako lídr kandidátky STAČILO!
ze svých prostředků hradila mnoho nákladů - např. na
banery, které byly občanům ochotných je vyvěsit na
svých nemovitostech poskytovány zdarma.

A pokud jsou námitky k prodeji některých nemovitostí
z vlastnictví KSČM, prý pouze na pokrytí nákladů vo-
lební kampaně, je to naprostý nesmysl. KSČM prodává
pouze ty nemovitosti, které nemůže pronajmout pro je-
jich špatný technický stav a nevyplatí se do nich inves-
tovat. Ty nemovitosti, které jsou v provozuschopném
stravu, i když je nelze pronajmout, což je i případ budo-
vy OV KSČM Příbram, se prodávat rozhodně nebudou.
Ono je totiž levnější udržovat vlastní budovu, než platit
za pronájem. A poznámka nakonec. V současné době
je areál budov v sídle KSČM v ulici Politických vězňů
v Praze již v takovém stavu, že nájmy jejích prostor
nejen zaplatí celý provoz objektu, ale přinášejí i další
příjmy do stranické kasy. A to je dobře.

Mgr. Jiřina Humlová
předsedkyně OV KSČM Příbram

Všem jubilantům, kteří v červenci a srpnu oslaví své životní jubileum,
děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších let přejeme
pevné zdraví, štěstí, spokojenost a pohodu v osobním životě.
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Sezóna byla pro jinecké pionýry a šachisty úspěšná
Komunisté z Jinec, Hvozdce,

Berouna a Kladna dlouhodobě
podporují jinecké pionýry a mla-
dé šachisty z jižních okresů Stře-
dočeského kraje. Jedná se o fi-
nanční, materiální i organizační
pomoc.

V květnu a červnu vyvrcholily
soutěže žáků v královské hře.
V sobotu 18. května byla ukon-
čena a vyhodnocena série deseti
turnajů základního kola krajské-
ho přeboru pro region SA, který
má sídlo v Příbrami.

V jednotlivých kategoriích zvítě-
zili:
HD10: Daniel Sládek, Jince,
vzdal se postupu do finále
HD12: Milan Baloun, Příbram
HD14: Antonín Mezera, Jince

SRDEČNĚ ZVEME:
koho: všechny zájemce o královskou hru bez rozdílu věku či výkonnosti,
na co: LETNÍ MINITURNAJE v šachu 2024
kdo: Pionýrská skupina Jince a Šachový oddíl TJ Jince,
kam: do Společenského centra Josefa Slavíka, Havlíčkova 19, Jince,
kdy: každou neděli v červenci a srpnu, od kolika hodin: začínáme vždy v 9 hodin
Hrají se 3 kola, 2x 25 minut. Vyhodnocení proběhne hned po skončení posledního turnaje.

HD16: Matěj Ječmínek, Příbram
Jeden, dva nebo tři nejlepší hráči v každé kategorii
si vybojovali postup do finále krajského přeboru, které
proběhlo 22. a 23. června ve Mšeně. Zde se nejvíce daři-
lo jineckým zástupcům.

Výsledky všech zúčastněných reprezentantů regionu:
HD10 (celkem 28 hráčů):
20. místo: Antonín Folk, Jince, náhradník, 4 body z 9
HD12 (celkem 48 hráčů):
21. místo: Jan Krajča, Jince, 4 body ze 7

32. místo: Milan Baloun, Příbram, 3 body
HD14 (celkem 30 hráčů):
7. místo: Antonín Mezera, Jince, 4,5 bodu ze 7, první
náhradník na postup na mistrovství Čech
15. místo: Šimon Bárta, Příbram, 3,5 bodu
23. místo: Lukáš Klán, Hostomice, 2,5 bodu
HD16 (celkem 40 hráčů):
25. místo: Matěj Ječmínek, Příbram, 3,5 bodu ze 7
40. místo: Václav Šnajdr, Hostomice 0,5 bodu

Miroslav Maršálek, trenér a organizátor
foto autor

Antonín Folk Antonín Mezera Jan Krajča
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Volby v Jincích

Že by mělo STAČILO! další hlas?

Letošní volby do Evropského parla-
mentu probíhaly v době, kdy v blízkosti
České republiky zuří již více než deset
let ozbrojený konflikt, který z občanské
války přerostl do mezinárodního kon-
fliktu, v němž umírají především přísluš-
níci dvou slovanských národů.

Pro občana České republiky bylo logic-
ké nevolit ty strany, které stupňování
konfliktu podporují jak dodávkami zbra-
ní a munice tak nesmyslnými sankcemi,
které nejvíce škodí obyčejným občanům
zúčastněných států. To znamená nevolit
ani strany, které jsou součástí vládní
koalice, ani ANO, které s podporou (či
spíše organizováním) sankcí začalo.

Proto jsme podpořili koalici STAČLO!
(S!), která měla na své kandidátce osob-
nosti, které proti válce aktivně bojovaly
a dlouhodobě usilují o lepší budoucnost
obyvatel naší země.

4. PŘÍSAHA 71 hlasů 12,36%
5. Starostové 38 hlasů 6,62%
6. Piráti 33 hlasů 5,74%
7. SPD a Trikolora 31 hlasů 5,40%

Ostatní strany se v Jincích nad pětiprocentní hranici
nedostaly.

Tato čísla ukazují, že mnoho lidí paradoxně volilo
strany, které způsobují problémy, na které si tito voliči
stěžují a které jim značně komplikují život.

Vliv měla i nízká účast – 31,76%. Zůstat doma nebyl
vůbec dobrý nápad. Kdyby přišli ti nespokojení, určitě
by mnoho z nich nevolilo ani ANO, ani SPOLU.

A pro příště: volit STAČILO! nebo KSČM zname-
ná, že můj hlas nepropadne. A to je důležitý fakt
a pádný argument pro další volby.

Miroslav Maršálek
KSČM Jince

Zastupitel za KSČM Miroslav
Jandík s přenosnou urnou.

Oproti předchozím volbám jsme aktivněji podpořili
účast našich spoluobčanů na setkáních s kandidáty S! v
Příbrami, Hořovicích, Praze i jinde. Podíleli jsme se na
vyvěšování bannerů a opakovaném vylepování plakátů.
Ve většině volebních okrsků jsme někde i opakovaně
vkládali letáky do schránek. Přitom jsme vysvětlovali
spoluobčanům naše stanoviska k ekonomice i k míru v
Evropě.

Ukázalo se, že tam, kde jsme procházeli a rozdávali
letáky dopadla volební strana S! dobře. V nejmenším
obvodu, který jsme zanedbali, S! neuspělo.

Přes všechny rezervy dopadlo S! v Jincích mnohem
lépe, než byl průměr okresu i republiky.

Výsledky v  J incích:
1. ANO 2011 150 hlasů 26,13%
2. STAČILO! 99 hlasů 17,24%
3. SPOLU 88 hlasů 15,23%

Doprovodný program pro veřejnost

úterý 16. 7. v 17. hod.
Zalánská madona - přednáška Rudolfa Šimka

čtvrtek 18. 7. v 17.00 hod.
Prohlídka originálů zalánských madon a filmové
překvapení

sobota 20. 7. v 9.00 hod.
Pou� ze Zalán na Svatou Horu zakončená bohosluž-
bou. Sraz účastníků bude u kapličky v Zalánech.

ŘEZBÁŘSKÝ KURZ ZALÁNSKÁ MADONA
15. až 20. července


